

## Going Places Travel Pte Ltd

## 日航旅游私人有限公司

Block 202 # 01-485 Bedok North Street 1 Singapore 460202 Email: gptravel@singnet.com.sg Web: www.gptravel.com.sg Tel: 6442 0010 Fax: 6442 5055



## 4D3N ENCHANTING BEAUTY OF PHU QUOC ISLAND

RECOMMENDED SCOOT AIR FLIGHT SCHEDULES				
DATE	FLIGHT NO.	DESTINATION	DEP. TIME	ARR. TIME
DAY 1	TR 340	SIN / PQC	14.35	15.20
DAY 4	TR 325	PQC / SIN	18.05	21.00

## AIR TICKETS ARE NOT INCLUDED IN THIS PACKAGE FLIGHT TIMES ARE SUBJECT TO CHANGE

#### INTRODUCTION

Phú Quốc, a stunning Vietnamese island in the Gulf of Thailand, is renowned for its pristine white-sand beaches, lush tropical landscapes, and vibrant local culture. Over half of the island is part of Phú Quốc National Park, a haven for nature lovers with mountains, dense jungles, and diverse wildlife. The island's largest town, Duong Dong, boasts lively day and night markets filled with fresh produce, seafood, and crafts. This four-day itinerary offers an immersive experience, combining natural wonders, cultural heritage, and modern attractions.

#### DAY 01 - ARRIVAL IN PHU QUOC (DINNER)

Upon arrival at Phú Quốc International Airport, meet and greet our local tour guide. Proceed to explore the island's unique treasures. Begin your journey with a visit to Vietnam's Most Famous Pepper Farm, where rows of lush pepper trees and drying peppercorns create picture-perfect scenery. Learn about the cultivation process and capture memorable photos of this iconic Phú Quốc specialty.

Next, visit Dinh Cậu Temple, a spiritual and cultural landmark perched on a rocky outcrop by the sea. This temple, dedicated to the goddess of the sea, offers stunning ocean views and insights into local traditions. As the day winds down, head to Sunset Sanato Beach Club, a picturesque spot to enjoy the breathtaking sunset over the Gulf of Thailand.

The evening continues at Duong Dong Night Market, a bustling hub where you can shop for souvenirs, savour local delicacies, and experience the island's vibrant nightlife. After dinner, transfer to hotel for checking in.



# DAY 02 - PHU QUOC - HON THOM ISLAND (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

After breakfast, visit Ho Quoc Pagoda, the largest and most unique temple on the island. Nestled against a mountain with panoramic ocean views, the pagoda exudes serenity and offers a glimpse into Phú Quốc's spiritual heritage.

Next, embark on an unforgettable ride on the Phú Quốc–Hon Thom cable car. Stretching nearly 8 kilometres, this Guinness World Record-holding cable car provides a bird's-eye view of turquoise waters, coral reefs, and lush islands. Upon arrival at Hon Thom (Pineapple Island), enjoy a sumptuous international buffet lunch before exploring its attractions. Take a leisurely stroll through the natural park, marvel at the views from the Eagle's Eye Observatory, or cool off at Aquatopia Water Park.

In the afternoon, immerse yourself in the charm of the Mediterranean Town, known for its harmonious blend of natural beauty and architectural elegance. Don't miss the 75-meter-high Clock Tower and the romantic Kiss Bridge, which offer perfect photo opportunities. End the day with visit to a fish sauce factory and a pearl farm, where you can learn about the island's renowned local industries. Return to your hotel for dinner and overnight stay.



DAY 03 – PHU QUOC – VINWONDERS – GRAND WORLD (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

Breakfast in hotel. Thereafter, visit VinWonders Safari Park, Vietnam's largest zoological park. Home to over 2,000 animals representing 140 species, this

sanctuary is a haven for wildlife enthusiasts. Explore the park's lush landscapes and learn about its conservation efforts for rare and endangered species.

After a delicious lunch near the Vietnam-Cambodia border, continue to VinWonders Theme Park. Here, you can enjoy a variety of thrilling rides, captivating performances, and unique attractions like the Mermaid Show at the Sea Shell Aquarium.

The excitement continues with a visit to Corona Casino, offering a glimpse into the island's luxurious side. Wrap up the day with a trip to Grand World, a vibrant complex featuring the Bamboo Legend, Urban Park, and the colourful Venice-inspired canals. With its dazzling lights and creative architecture, Grand World provides a magical end to your day.



#### DAY 04 - PHU QUOC - SINGAPORE - DEPARTURE (BREAKFAST)

After breakfast, enjoy a leisurely morning to relax and reflect on your Phú Quốc adventure. Take a stroll on the beach, shop for last-minute souvenirs, or simply savour the tranquility of the island. Afterward, transfer to the airport for your departure, taking with you unforgettable memories of this tropical paradise.

This four-day itinerary showcases the best of Phú Quốc, blending cultural exploration, natural wonders, and modern attractions into an unforgettable journey. From scenic sunsets and spiritual sites to thrilling adventures and world-class entertainment, Phú Quốc promises an experience that is as diverse as it is captivating.



#### **INCLUSIONS**

- 3 Nights stay in hotel based on Twin or Triple sharing
- ♣ Daily ABF and meals as per itinerary
- ♣ English / Chinese tour guide
- Shows & Sightseeing as per itinerary
- ♣ Transportation by private air-con vehicle
- ♣ 1 Bottle of drinking water per pax per day during tour
- ♣ Hon Thom Cable Car 2 way ticket + Aquatopia Water Park
- Entrance Ticket to VinWonders and Safari Park

#### **EXCLUSIONS**

- International & Domestic Air Tickets
- Visa, if required
- All Personal Expenses
- All Travel Insurance
- ♣ Compulsory Tipping for tour guide & driver
- ♣ Surcharge for Peak Season & Public Holidays

## **HOTELS**

Tahiti Resort 4 \*

The Palmy Hotel 4 \*

AVS Hotel 4 \*

Ocean Pearl 4 \*

Seashell Phu Quoc 5 \*

Thien Thanh PQ Resort 5 \*

#### HOTEL ROOMS ARE SUBJECT TO AVAILABILITY









### 探索富国岛的迷人之旅:四天行程

#### 简介

富国岛是位于泰国湾、柬埔寨海岸附近的越南岛屿,以洁白的沙滩、豪华度假村和热带风光而闻名。全岛超过一半的面积属于富国国家公园,这里有山脉、茂密的热带丛林、徒步小径和丰富的野生动植物资源。最大的城镇——阳东镇,拥有热闹的白天和夜间市场,售卖手工艺品、新鲜农产品和海鲜。这份四天行程带您深入探索自然奇观、文化遗产与现代景点的完美结合。

#### 第一天:热情欢迎与日落美景

抵达富国国际机场后,当地导游将迎接您,并带您探索岛上的特色景点。首先参观越南最著名的 胡椒农场,在这里可以拍摄一排排翠绿胡椒树和晾晒的胡椒,了解胡椒的种植和制作过程,留下 美好回忆。

随后,前往丁考庙,这是一座坐落在海边岩石上的文化和精神地标。该庙宇供奉海神,您可在此 欣赏壮丽的海景并了解当地传统文化。傍晚时分,前往日落圣托海滩俱乐部,欣赏壮丽的泰国湾 日落美景。

晚上,漫步于阳东夜市,这里热闹非凡,您可以购买纪念品、品尝地道美食,并感受岛屿的夜生 活氛围。晚餐后,返回酒店休息。

#### 第二天:感受灵性、冒险与浪漫

清晨,前往富国岛最大的寺庙——护国寺。这座寺庙坐落在山脚下,俯瞰壮阔的海景,散发着宁静的气息,是探索富国岛精神文化的理想之地。

接着,乘坐全球最长的跨海三线缆车,前往海棠岛。这条近8公里长的缆车被吉尼斯世界纪录认证,途中可以俯瞰湛蓝海水、珊瑚礁和群岛景观,令人叹为观止。抵达海棠岛后,享用国际自助午餐,然后自由参观自然公园、鹰眼观景台或在水世界乐园畅游(请携带泳衣)。

下午,探索地中海小镇,这里融合了自然美景与和谐的建筑风格,是理想的热带天堂与梦幻岛屿。不要错过75米高的钟楼和浪漫的"亲吻桥",它们是拍照留念的绝佳地点。最后参观鱼露工厂和珍珠养殖场,了解岛上著名的传统产业。晚上返回酒店休息。

### 第三天:野生动物邂逅与顶级娱乐

第三天的行程从参观富国野生动物园开始,这是越南最大的动物园,拥有超过2,000只动物,涵盖 140种稀有濒危物种。漫步于园区中,探索丰富的动植物,并了解其保护计划。

在越東边境附近享用午餐后,前往富国乐园主题公园。这里提供多种刺激的游乐设施、精彩表演 以及独特的景点,如海洋世界水族馆的美人鱼表演。

接着参观科罗娜赌场,体验岛上的奢华生活。随后造访大世界,感受竹传奇、都市公园和色彩斑斓的威尼斯运河夜景。在灯光与建筑的交相辉映中,为一天画上完美句号

### 第四天:告别富国岛

最后一天早晨,您可以悠闲地享受时光,漫步沙滩、购买纪念品,或静静地感受岛屿的宁静气氛。随后,送往机场,结束此次富国岛之旅,将这片热带天堂的美好回忆带回家。

这四天的行程展现了富国岛的最佳风光,将文化探索、自然奇观和现代娱乐完美融合。无论是日落美景、精神洗礼,还是刺激的冒险与精彩的演出,富国岛都将为您带来多样而难忘的旅行体验